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Bucsa Község Önkormányzat 

Képviselő-testülete 

Gazdasági, Kulturális Bizottsága 

Bucsa, Kossuth tér 6. Tel: 66/585-520. 

118-2/2024. ikt.sz. 

2.sz. 
 

JEGYZŐKÖNYV 

 

Készült: Bucsa Község Önkormányzat Képviselő-testülete Gazdasági, Kulturális, 

Bizottsága 2024. február 28-án (szerdán) délután 13,00 órakor megtartott nyilvános 

üléséről. 
 

Az ülés helye: Bucsa, Kossuth tér 6. Községháza nagyterme 
 

Jelen vannak: Márki Tiborné elnök, Fenyődi Attila, Polyák Jánosné tagok 

Hiányzó: Faluházi Sándor Attila, Mogyorósi Anikó tagok 
 

Tanácskozási joggal meghívott: Dr. Nagy Éva jegyző, Fábiánné Szabó Erzsébet pénzügyi 

ügyintéző 
 

Márki Tiborné elnök: Köszöntötte a Gazdasági, Kulturális Bizottság megjelent tagjait Dr. Nagy 

Éva jegyző asszonyt és Fábiánné Szabó Erzsébet pénzügyi ügyintézőt. 
 

Megállapította, hogy a Gazdasági, Kulturális Bizottság nyilvános ülése határozatképes, mivel 

5 fő bizottsági tagból 3 fő jelen van, hiányzik 2 fő. 
 

A jegyzőkönyv vezetésére felkérte Komroczkiné Nagy Editet. 

 

A jegyzőkönyv hitelesítésére felkérte Fenyődi Attila bizottsági tagot. 
 

Kérte a Gazdasági, Kulturális Bizottság tagjait, aki elfogadja jegyzőkönyv hitelesítőnek 

Fenyődi Attila bizottsági tagot, kézfelemeléssel szíveskedjen szavazni.  
 

A Gazdasági, Kulturális Bizottság jelenlévő 3 tagja 3 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül Fenyődi Attila bizottsági tagot jegyzőkönyv hitelesítőnek elfogadta. 
 

Márki Tiborné elnök: Előterjesztette a napirendi pontokat. 

Napirendi pontok: 
 

1./ A Bucsai Közös Önkormányzati Hivatal 2024. évi költségvetése véleményezése 

Előadó: Kláricz János polgármester 

Dr. Nagy Éva jegyző 

Márki Tiborné elnök 
 

2./ A Kóti Árpád Faluház és Könyvtár 2024. évi költségvetése véleményezése 

Előadó: Kláricz János polgármester 

Dr. Nagy Éva jegyző 

Márki Tiborné elnök 
 

3./ Bucsa Község Önkormányzata 2024. évi költségvetése véleményezése 

Előadó: Kláricz János polgármester 

Dr. Nagy Éva jegyző 

Márki Tiborné elnök 
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Márki Tiborné elnök: Megkérdezte a Gazdasági, Kulturális Bizottság tagjait, van-e valakinek a 

meghívóban kiadott napirendi pontokon túl más javaslata a napirendi pontokat illetően.  

Mivel más javaslat nem volt, kérte a bizottság tagjait, kézfelemeléssel szíveskedjenek szavazni, 

aki a napirendi pontokat elfogadja.  

 

A Gazdasági, Kulturális Bizottság jelenlévő 3 tagja 3 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül a napirendi pontokat elfogadta. 

 

1. napirendi pont: A Bucsai Közös Önkormányzati Hivatal 2024. évi költségvetése 

véleményezése 

 

Márki Tiborné elnök: Előterjesztette az első napirendi pontot, a Bucsai Közös Önkormányzati 

Hivatal 2024. évi költségvetésének véleményezését. Megkérdezte pénzügyi munkatársat, van-

e kiegészítése? 

 

Fábiánné Szabó Erzsébet pénzügyi ügyintéző: Az előző ülésen már véleményezték a 

költségvetés tervezetet. Számszakilag változás nem történt benne.  

 

Dr. Nagy Éva jegyző: Az előző ülésen már véleményezték a költségvetés tervezetét, viszont 

még nem volt kész a rendelet tervezet, ezért kerül sor a mai ülésen is tárgyalására. 

 

Márki Tiborné elnök: Megkérdezte, van-e a bizottsági tagoknak kérdése, kiegészítése? 

Mivel kérdés és hozzászólás nem volt, kérte a Gazdasági, Kulturális Bizottság tagjait, aki 

elfogadja, és a képviselő-testület felé is elfogadásra javasolja, a Bucsai Közös Önkormányzati 

Hivatal 2024. évi költségvetését, kézfelemeléssel szíveskedjenek szavazni.  

 

A Gazdasági, Kulturális Bizottság jelenlévő 3 tagja, 3 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül a következő határozatot hozta: 

 

4/2024.(II.28.) Gazdasági, Kulturális Bizottsági határozat 

Bucsai Közös Önkormányzati Hivatal 2024. évi költségvetés tervezetének véleményezése 

A Gazdasági, Kulturális Bizottság a Bucsai Közös Önkormányzati Hivatal 2024. évi 

költségvetés tervezetét véleményezte a melléklet szerinti részletezéssel, bevétellel és kiadással 

egyezően 75.197.874.- forinttal elfogadja, és a képviselő-testület felé is elfogadásra javasolja. 

Felelős: Márki Tiborné elnök 

   Fábiánné Szabó Erzsébet 

   Dr. Nagy Éva jegyző 

Határidő: értelem szerint 
 

2. napirendi pont: A Kóti Árpád Faluház és Könyvtár 2024. évi költségvetése 

véleményezése 
 

Márki Tiborné elnök: Előterjesztette a második napirendi pontot, a Kóti Árpád Faluház és 

Könyvtár 2024. évi költségvetésének véleményezését. Megkérdezte pénzügyi munkatársat, 

van-e kiegészítése? 

 

Fábiánné Szabó Erzsébet pénzügyi ügyintéző: Kiegészíteni valója nincs, de a kérdésekre 

szívesen válaszol. 

 

Dr. Nagy Éva jegyző: Összességében szeretné elmondani, hogy a költségvetés tervezésekor 

minden területen igyekeztek csökkenteni a kiadásokat, ahol csak lehetett, Valamint igyekeztek 

minden intézmény tekintetében maximalizálni a bevételeket. 
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A Kóti Árpád Faluház és Könyvtár tekintetében, ami meg van határozva terembérleti díjként, 

valamint egyszeri díjként az óra díjak nagyon minimálisak. Véleménye szerint a későbbiekben 

érdemes lenne ezeknek a díjaknak a felülvizsgálata. 

 

Polyák Jánosné tag: Ha a bérleti díjat a duplájára emelnék is kedvezményes összegnek 

számítana a jelenlegi bérlési díjhoz képest. 

 

Dr. Nagy Éva jegyző: Ráadásul az intézményt folyamatosan korszerűsítik. Úgy a Faluház 

épülete, mint udvara igényesen van kialakítva. 

 

Fenyődi Attila tag: Jó lenne a belterületi utak állapotáról is ezt mondani. 

 

Polyák Jánosné tag: Jelenleg zajlanak a makadám utak javítása. Véleménye és tapasztalata 

szerint nagyon jó technológiával végzik a kátyúk feltöltését. 

 

Dr. Nagy Éva jegyző: Az utak javítása folyamatos, bíznak benne, hogy a javítások tartósak 

lesznek. A feltöltéshez szükséges kő törmelék tetemes mennyiségű, így a későbbiekben is lesz 

alapanyag az utak minőségének javításához. 

Az idei évben érdemes lenne felülvizsgálni a kommunális adó rendeletet és a temető 

rendeletben szereplő díjakat mértékét. 

 

Fenyődi Attila tag: A lakosok valószínűleg nem fognak örülni az említett díjak emelésének, 

viszont más településeken jóval többet fizetnek a lakosok ezekért a szolgáltatásokért. 

 

Polyák Jánosné tag: A mellékutcákban a csapadékvíz elvezető árkok állapota nem mindenhol 

jó. Jelenleg is vannak olyan szakaszok, ahol megáll a víz. Nincs valami megoldása az 

önkormányzatnak arra, hogy ezek az árkok megfelelően legyenek szintezve? Vagy ez a lakosok 

feladata? 
 

Dr. Nagy Éva jegyző: Azt, hogy a lakosok végezzék el az árkok szintezését nem preferálja az 

önkormányzat, mivel az nem biztos, hogy műszakilag megfelelően lenne kivitelezve. 

Ezeket a feladatokat a saját műszakis kollégájuk segítségével szeretnék felmérni és rendbe 

tenni, viszont ebben az esetben a lakosok segítségét is szívesen veszik. 

 

Márki Tiborné elnök: Megkérdezte, van-e a bizottsági tagoknak kérdése, kiegészítése? 

 

Mivel kérdés és hozzászólás nem volt, kérte a Gazdasági, Kulturális Bizottság tagjait, aki 

elfogadja, és a képviselő-testület felé is elfogadásra javasolja, a Kóti Árpád Faluház és 

Könyvtár 2024. évi költségvetését, kézfelemeléssel szíveskedjenek szavazni.  
 

A Gazdasági, Kulturális Bizottság jelenlévő 3 tagja, 3 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül a következő határozatot hozta: 

 

5/2024.(II.28.) Gazdasági, Kulturális Bizottsági határozat 

A Kóti Árpád Faluház és Könyvtár 2024. évi költségvetés tervezetének véleményezése 

A Gazdasági, Kulturális Bizottság a Kóti Árpád Faluház és Könyvtár 2024. évi költségvetés 

tervezetét véleményezte a melléklet szerinti részletezéssel, bevétellel és kiadással egyezően 

17.778.360.- forinttal elfogadja, és a képviselő-testület felé is elfogadásra javasolja.  

Felelős: Márki Tiborné elnök 

               Dr. Nagy Éva jegyző 

               Fábiánné Szabó Erzsébet pénzügyi főelőadó 

Határidő: értelem szerint 
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3.napirendi pont: Bucsa Község Önkormányzata 2024. évi költségvetése véleményezése 

 

Márki Tiborné elnök: Előterjesztette a harmadik napirendi pontot, a Bucsa Község 

Önkormányzata 2024. évi költségvetésének véleményezését. 

 

Megkérdezte pénzügyi munkatársat, van-e kiegészítése? 

 

Fábiánné Szabó Erzsébet  pénzügyi ügyintéző:  Kiegészíteni valója nincs. A kérdésekre 

szívesen válaszol. 

 

Márki Tiborné elnök: Megkérdezte, van-e a bizottsági tagoknak kérdése, kiegészítése? 

 

Mivel kérdés és hozzászólás nem volt, kérte a Gazdasági, Kulturális Bizottság tagjait, aki 

elfogadja, és a képviselő-testület felé is elfogadásra javasolja, a Bucsa Község Önkormányzata 

2024. évi költségvetését, kézfelemeléssel szíveskedjenek szavazni.  

 

A Gazdasági, Kulturális Bizottság jelenlévő 3 tagja, 3 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül a következő határozatot hozta: 

 

6/2024.(II.28.) Gazdasági, Kulturális Bizottsági határozat 

Bucsa Község Önkormányzata 2024. évi költségvetés tervezetének véleményezése 

A Gazdasági, Kulturális Bizottság Bucsa Község Önkormányzatának 2024. évi költségvetés 

tervezetét véleményezte, a melléklet szerinti részletezéssel bevétellel és kiadással egyezően 

900.367.738.- forinttal elfogadja, és a képviselő-testület felé is elfogadása javasolja.  

Felelős: Márki Tiborné elnök 

   Dr. Nagy Éva jegyző 

   Fábiánné Szabó Erzsébet pénzügyi főelőadó 

Határidő: értelem szerint 

 

Megkérdezte, hogy van-e valakinek kérdése, hozzászólása? 

 

Mivel a Gazdasági, Kulturális Bizottság mai ülésén a bizottsági tagok részéről sem merült fel 

egyéb kérdés és hozzászólás, ezért az ülést 13,15 órakor bezárta.   

 

 

kmf. 

 

 

 Márki Tiborné                                                 Fenyődi Attila 

a Gazdasági, Kulturális Bizottság elnöke  a Gazdasági, Kulturális Bizottság tagja 

   jegyzőkönyv hitelesítő 

 

 

 

Dr. Nagy Éva 

jegyző 

 

 

Komroczkiné Nagy Edit 

jegyzőkönyvvezető 


